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Jelínková, Mgr. Hana Neumanová 
 Hosté:       Mgr. Ivo Zálešák 

     

Projednávané záležitosti:  

• Kalibro – přišlo vyhodnocení zúčastněných tříd a jejich srovnání. 
• Škola hledá nového ekonoma školy  
• GDPR – na webových stránkách školy bylo vyvěšeno informační memorandum ke 

zpracování osobních údajů. Dále budou nutné úpravy ve školním řádu a dalších 
dokumentech školy. Nyní zpracováváme znění všech souhlasů a zpracovatelských 
smluv. Je uzavřena smlouva s firmou, určen pověřenec. Souhlasy rodičů proběhnou 
v září prostřednictvím Edookitu. 

• Domácí úkoly – budou se zadávat i nadále za určitých podmínek, přiměřené, 
nehodnocené.  Bude zahrnuto do pravidel hodnocení. ŠR schválila. 

• Matematika Hejný – metoda je pro vyučující dobrovolná, ve vyšších ročnících pouze 
její prvky. 

• ČJ – Sfumato – bude se i nadále pokračovat touto metodou. 
• Obědy do škol – Úřady práce by měly oslovit rodiče.  
• Obědy ve školní jídelně – stav nezměněn, nutný tlak od rodičů. 1. 6. a 7. 6. obědy dle 

přání školního parlamentu.   
• Od obce škola získala 700 000,-Kč na nábytek, od města peníze na workoutové nářadí 

na školní hřiště. 
• O prázdninách přibudou další interaktivní tabule v odborných učebnách. 
• Nabídka mezinárodní karty ISIC ŠKOLÁK. Schváleno použití, je nutné jednat 
s ředitelem školní kuchyně. 
• V novém školním roce budou 4 první třídy, nebude otevřena nová logopedická třída. 
• Ředitel poděkoval členům školské rady za práci v tomto školním roce. 
 
 
 

Další zasedání se uskuteční v říjnu. 
 

Zapsala Hana Neumanová 
       


